
GOD RELATION FRA START  
Jan Olesen, arkitekt hos Olav de Linde  

Jeg har bygget rigtigt meget i min tid, 
og hos BASE Erhverv har jeg oplevet, 
at man både var troværdig, og der var 
en god relation helt fra start, hvor vi 
kunne tale lige ud af posen. Vi havde 
kommunikation dagligt, og de var altid 
positive, når vi dukkede op på pladsen.  
Systematic-tårnet var en speciel opga-
ve, og jeg havde oplevelsen af, at BASE 
gjorde alt, hvad de kunne, for at bygge 
det bedste hus, de kunne. Og det lykke-
des.  
BASE skal bare fortsætte med at bygge 
med sin fine indstilling og følge den 

arbejdsmetode, de praktiserer, med åbenhed og villighed til at kommunikere 
med bygherre.  
I god tid skal man være opmærksom på, hvad de næste trends bliver, og jeg 
tror, at BASE skal være skarpe på grønne løsninger, for der er store bygge-
budgetter til den grønne omstilling i fremtiden.  

UKOMPLICERET SAMARBEJDE   
Christian Bøgh, arkitekt og partner hos Frost Larsen   

Sammen med BASE Erhverv har vi opført lager- og administrationsbyggerier, 
og ofte har vi været med i teamet fra første skitse til den færdige bygning. Det 
er et herligt ukompliceret og tillidsbaseret samarbejde, hvor man siger, hvad 
man mener.  
BASE er en seriøs og proaktiv samarbejdspartner. Der er fokus på at nå målet, 
der er kort fra tanke til handling, og man vil opføre noget bygbart i en høj kva-
litet og undgå unødvendigt arbejde.  
Kernen hos BASE er at give ansvar til medarbejderne. De skal blive ved med 
at tro på medarbejderne og holde fast i grundværdierne, for det motiverer 
holdet bag byggerierne. 
I fremtiden skal de fortsat prioritere at vælge de partnere, der vil det gode 
samarbejde.  

GENNEMSKUER PROJEKTER   
Troels Nielsen, forretningschef hos Artelia    

Vi opfører fabriksbygningen sammen 
med BASE Erhverv, og de er især gode til 
at gennemskue projekter hurtigt og få 
fastlagt nogle principper, vi kan arbejde 
videre med. De inddrager bygherren i 
projektet, så vi får det rigtige projekt, og 
de forsøger at give bygherre mest muligt 
for pengene. Det er en stor styrke.  
Hos BASE ved man, at løsningen ikke 
bare kommer af sig selv. De ønsker at 
præge projektet hele vejen igennem, og 
de vil bygge i en kvalitet, så de er sikre på, 
at det virker.  
Det er et åbent og konstruktivt samarbejde, hvor man hjælper hinanden og 
finder løsninger i fællesskab. BASE er en vigtig spiller på markedet, der både 
er med på at bygge større og mindre byggerier. Vi er rigtig glade for samarbej-
det med dem og håber på mere i fremtiden.  
Se byggeriet Meelunie GPI side 5.

DET BEDSTE VED  
BASE ERHVERV 

Man er basse, fordi man har meldt 
sig til holdet for at løse en opgave, og 
man er blevet optaget på holdet, fordi 
man bidrager til kerneopgaven, fæl-
lesskabet, kulturen og er med til at 
gøre BASE til et fantastisk sted at til-
bringe sit arbejdsliv. 

ALLE VIL GIVE 
EN HÅND MED
 Vi er i åben og reel dialog med vores kunder, 

og vi opfører os fagligt og sagligt i forhold 
til en aftale. Det gælder fra første møde til aflevering 
og hele garantiperioden og for den sags skyld også 
efter dennes udløb. For tiden er der en del opkald 
fra tidligere kunder om, hvorvidt deres tage kan 
klare en tillægslast for solceller,” siger Kurt 
Kjersgaard Hansen, senioringeniør i BASE Erhverv. 
Fokus på kunderne havde han med sig, da han som 
en af de første medarbejdere mødte ind hos BASE 
Erhverv for 18 år siden - først som projektleder,
senere som projektchef og nu senioringeniør. 
BASE bliver tit inviteret til at afgive tilbud og indgår 
ofte direkte aftaler i forbindelse med nye byggesa-
ger på baggrund af anbefalinger eller samarbejde 
på tidligere gennemførte byggerier.
“Jeg bliver da stolt, når BASE kommer med på en 
sag, hvor vores samarbejde på tidligere sager har 
været årsagen til henvendelsen. Det kan både være 
flergangsbygherrer, eller hvis en tidligere bygherre 
har anbefalet os til en kommende bygherre - BASE 
samler på tilfredse kunder,” siger Kurt Kjersgaard 
Hansen.

Sommerfester og sammenhold
Men den gode kundekontakt begynder et helt andet 
sted: gensidig respekt mellem kollegerne, og hos 
BASE Erhverv har man altid gjort meget ud af 
sammenhold og en flad struktur.

“Vores første sommerfest blev afholdt hjemme i 
vores have, og mine børn husker fortsat, at den 
dengang meget unge og forholdsvis nyansatte 
Klaus Rønslev, nu direktør, tryllede for os alle på 
terrassen,” mindes Kurt Kjersgaard Hansen.
Som så meget andet i BASE er den årlige sommer-
fest vokset ud af de private rammer, men hele 
familien er fortsat inviteret, når BASE holder som-
merfest. 
De hjælpsomme kolleger er der fortsat, og medar-
bejderne er vant til at hjælpe hinanden, hvis en 
kollega har brug for hjælp. 
“Så forsøger alle at give en hånd med – for næste 
gang er det jo en anden, der har brug for hjælp. Jeg 
bliver stolt, når jeg kan se mine kollegaer udvikle 
sig, og jeg ved, at jeg har været med til at gøre en 
forskel,” siger Kurt Kjersgaard Hansen.

Netværk hjælper BASE ind i fremtiden
I løbet af de 20 år har BASE Erhverv opbygget et 
stort netværk, og det er også BASEs nøgle til suc-
ces i fremtiden. 
“Vi får masser af henvendelser for nye samarbejder. 
Hvis vi fastholder vores dyder og ekspertise, er jeg 
overbevist om, at BASE Erhverv vil fortsætte med 
at opføre erhvervs- og idrætsbyggerier til glæde for 
en masse kunder og brugere,” siger Kurt Kjersgaard 
Hansen. 

Langvarigt fokus på kundetilfredshed gør, at BASE Erhverv i dag har dedikerede 
medarbejdere og et stort netværk, som gerne vil samarbejde. 

Holdånd 
Der er en holdånd i firmaet, som gør én godt 
tilpas hele tiden. Man har lyst til bidrage, når 
der en team-spirit, og jeg sætter pris på at 
mærke tillid og opbakning fra kollegerne.   
BASE satser på langsigtede relationer med 
sine samarbejdspartnere og medarbejdere, og 
det giver et stærkt fundament for os, der er 
her. 

Hans Kristensen 
Tilbudsleder Roskilde 

1+1=5 synergieffekten 
lever i BASEs kultur   
Byggeriernes krav opfyldes af en stærk og 
uforbeholden engageret organisation, der deler 
sejre og udfordringer åbent.  
Den stærke kultur udspringer af gensidig 
respekt og tillid, som skaber tryghed i relatio-
nerne og en erkendelse af, at ingen kan gøre 
det alene. Jeg er stolt af at være på BASE-
holdet, af den kvalitet vi sammen leverer, den 
måde vi er sammen på, og de muligheder vi 
får for at udvikle os. 

Elise Utzen Keller  
Prækvalifikation og  
Kommunikation Horsens 

Frihed  
Der er stor villighed til at hjælpe hinanden. Vi 
har frihed til at styre mange af vores opgaver 
selv, når vi bliver inden for vores aftalte ram-
mer. Selvom vi er alene på pladsen, er det trygt 
at vide, at man kan ringe nat og dag til en 
kollega, der vil hjælpe.  
BASE vægter fællesskabet højt og formår at 
finde medarbejdere, der passer ind i flokken 
og vil knokle for hinanden.  

Thomas Glud 
Projektleder Horsens 

Udvikling
Jeg får lov til at gøre en forskel hver dag. 
Jeg er med til at opføre spændende 
byggerier, og jeg får lov til at udvikle mig. 
Jeg har mulig-hed for at stå med tingene 
selv, men har også mulighed for at stille 
dumme spørgsmål.
Vi vil gerne være den ordentlige dreng i klassen, 
som er fair og ærlig hele vejen igennem. Vi tør 
at fortælle, hvis der er noget, der går skævt, så 
vi får det frem i lyset – for hinanden og for

Erik Popperud kunderne. 

Byggeleder Horsens

 
Så forsøger alle at give 
en hånd med – for næste 
gang er det jo en anden, 
der har brug for hjælp. 

Kurt Kjersgaard Hansen

 Kvaliteten er indiskutabel, det kan man jo se... 
Morten Hallum,  

Logistik- og IT-direktør, Triscan

 Dialogen var god, og BASE var meget lydhøre 
overfor vores ønsker og havde en eminent 
forståelse af projektet. 

Peder Hauritz,  
adm. dir. Franck Miljø- og Geoteknik

 BASE Erhverv er professionelle hele vejen 
igennem. Både byggeledere og projektleder har 
været gode at arbejde sammen med, og vi har 
oplevet at blive taget seriøst. 

Morten Franch,  
projektleder Horsens Kommune

Kurt Kjersgaard Hansen. 
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